
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr XI  
XI Sesja w dniu 26 września 2019  
Obrady rozpoczęto 26 września 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:48 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Czerniej 
2. Gerard Depta 
3. Ernest Drazik 
4. Gerard Hanusek 
5. Adrian Juraszek 
6. Radosław Kasprzyk 
7. Elżbieta Kozłowska 
8. Maciej Kriwienok 
9. Adrian Lepiarczyk 
10. Grażyna Tokarska 
11. Mariola Wajda 
12. Roman Wilk 
13. Manfred Wrona 
14. Ilona Wróbel 
15. Henryk Wrzosok 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

W momencie otwarcia sesji obecnych było 15 radnych, co czyni obrady prawomocnymi. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji.  
  
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr X/2019. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie : 



6.1.Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

6.2.Zmiany w budżecie gminy na 2019 rok. 

6.3.Rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Gminnego Ośrodka Turystyki i 
Promocji w Rudach. 

6.4.Rozpatrzenia skargi na działalność organu wykonawczego Gminy Kuźnia 
Raciborska. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie. 

Do przedstawionego porządku obrad Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o wprowadzenie 
na sesję uchwały o treści : 

6.5. zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 28 lutego 2019r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów 
pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, zmienionej uchwałą nr VIII/85/2019 
z dnia 30 maja 2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosku Burmistrza Miasta z dnia 26.09.2019 r. o wprowadzenie zmian do porządku 
obrad - jako punkt 6.5.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna 
Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna 
Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
 



 
 
 
3. Zatwierdzenie protokołu nr X/2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu nr X/2019..  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola 
Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
wstrzymuję się (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Kuźni Raciborskiej przedstawił z-ca Komendanta Komisariatu 
Policji w Kuźni Raciborskiej. 
 
5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta Pan Paweł Macha przedstawił informację dotyczącą spotkań, 
uroczystości, w których brał udział w okresie międzysesyjnym. 
 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
6.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Kozłowska 
 
Głosowano w sprawie: 
zarządzenia przerwy.  
 
Wyniki głosowania 
jestem za: 15, jestem przeciw: 0, wstrzymuję się od głosowania: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
jestem za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna 



Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska,.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, 
Radosław Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna 
Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzoso 

6.2. zmiany w budżecie gminy na 2019 rok. 

Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany w budżecie gminy na 2019 rok, wersja II.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok. 

6.3. rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w 
Rudach. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg i wniosków. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w 
Rudach. 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok. 

6.4. rozpatrzenia skargi na działalność organu wykonawczego Gminy Kuźnia Raciborska. 



Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg i Wniosków. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działalność organu wykonawczego Gminy Kuźnia Raciborska,.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
 

6.5. zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o 
charakterze użyteczności publicznej, zmienionej uchwałą nr VIII/85/2019 z dnia 30 maja 
2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację 
powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr V/59/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o 
charakterze użyteczności publicznej, zmienionej uchwałą nr VIII/85/2019 z dnia 30 maja 
2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację 
powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze uzyteczności publicznej..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 
Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 
Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 
7. Wnioski. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Roman Wilk 
- Ilona Wróbel 
- Adrian Lepiarczyk 
- Henryk Wrzosok 
- Ilona Wróbel 
 
 



 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
 
9. Zakończenie. 
 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radosław Kasprzyk  

 
Przygotował(a): Katarzyna Emrich 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


